
 

 

 

Szemét kérdés? Szívesen ennénk olyan halat, amit az óceánba 

ömlő szemétáradattól pár méternyire fognak? Attól, hogy kidobjuk 

a kukába, még nem tűnik el a szemetünk...  

 

Örömmel várunk az első hazai vetítésre, ha érdekel egy szemnyitogató, aktuális 

problémával szembesítő, provokatív díjnyertes film, Jeremy Irons 

főszereplésével. 

A filmbemutató előtt kerekasztal beszélgetésre is hívunk, ahol szakértők 

bevonásával, érdekes hazai vonatkozásokról is szó lesz!  

 

Felkért hozzászólók: 

 

 Balázs Tibor – ügyvezető, SEED Kisvállalkozás-fejlesztési Alapítvány 

 Czibók Ágnes – KSZGYSZ (Környezetvédelmi Szolgáltatók és Gyártók 

Szövetsége) 

 Hankó Gergely - PR és Marketing Vezető, ÖKO-Pack Nonprofit Kft. 

 Hársfalvai Hajnalka – PR munkatárs, Nemzeti Külgazdasági Hivatal 

 Laukó-Doró Viktória - főszerkesztő, Ma és Holnap magazin 

 Dr. Virág Annamária - IFKA (Iparfejlesztési Közalapítvány), ipari 

szimbiózis projekt 

 Viszlay Zsuzsanna - IFKA (Iparfejlesztési Közalapítvány), ipari szimbiózis 

projekt 

 

Moderátor: 

Szabó Szilvia – Tailor marketing & training, MMSZ Zöld Tagozat vezető 

 

Film címe: Trashed 

Időpont: 2013. július 2. 15.30 - 18. 30 

Helyszín: Budapest 1063 Munkácsy utca 27. 

Részvétel: előzetes regisztráció a linkre kattintva! 

Részvételi díj: 1 500 Ft / fő 

Bővebb információ ide kattintva! 

 

https://docs.google.com/forms/d/1nEmWdjHHJikoR0wTF9x_gSZZud3XqgVBO5gSkPtQndA/viewform
http://www.tailormarketing.hu/content/trashed-els%C5%91-hazai-nyilv%C3%A1nos-vet%C3%ADt%C3%A9s


A vetítési helyszín korlátozott számú vendég befogadására alkalmas, így a helyeket a 

jelentkezés sorrendjében töltjük fel! 

Reméljük, hogy téged is a résztvevők közt tudhatunk! 

 

Egy kis háttér történet: 

Amiről azt gondolnánk távoli probléma, közelebb van, mint hinnénk! 

Jeremy Irons főszereplésével díjnyertes film vetítés lesz Budapesten. 
Az Oscar díjas színész ebben a filmben a nézőket saját élményén, 
felfedezésein keresztül vonja be egy sokat emlegetett ám máig 
megoldaltlan kérdés kapcsán - hogan kezeljük az emberi 
tevékenységek során keletkezett hulladékot? 

Egyik interjúja alkalmával elmondta: "Igaz történetet mesélek. Nem 
színészként, hanem emberként. Egy olyan történetet, ami minden 
egyes ember számára fontos kell, hogy legyen". 

A film túlmegy a problémafelvetésen, aktív válaszkeresésbe is kezd 

a főszereplő, ahol egyértelműen kiderül ez olyan kihívás, amit rövid 

időn belül, hatékony kell kezelnünk! 

A szelektív hulladék gyűjtés csak a jéghegy csúcsa, mert a szemét már annyira túlnőtt 

rajtunk, hogy ez nem elég, de még önmagában az újrahasznosítás sem old meg mindent. A 

nyersanyagok és természetes lelőhelyek egyre fogynak, ezért az egyetlen megoldás a „nulla 

hulladék” technológia fejlesztések és azok gyors elterjedése a hétköznapokban. Az angolul 

„zero waste” állapot elérése nem lehetetlen, amire a filmben is kitérnek. 
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